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رئیس جمهور گفت: امروز صنعتگران ما به این رســیده اند که 
رشد صنعت را با علم و فناوری و دانش همراه کنند؛ چراکه اثر 
آن بر صادرات و توســعه نمایان خواهد شد. به گزارش ایسنا، 
سیدابراهیم رئیسی در مراسم روز ملی صنعت و معدن که در 
سالن اجلاس سران برگزار شــد، با تبریک این روز به فعالان 
صنعت و معدن اظهار کرد: در این روز باید هم به مزایای مطلق 
و هم به مزایای نســبی در این بخــش پرداخته و به معایب و 
آسیب ها نیز توجه و حرف صنعتگرانمان شنیده شود. همچنین 
موانع و مشکلات ما در زمینه تجارت منطقه ای صنعت و معدن 
رفع شــود. وی افزود: من برای رشــد تولیــد صنعت و معدن 
کشــور از همه صنعتگران تشــکر می کنم. در شش ماهه دوم 
ســال ۱۴۰۱ این رشد محقق شد و امسال هم کشور به سمت 
رشد تولید و اقتصاد حرکت می کند. امروز صنعتگران ما به این 
رسیدند که رشد صنعت را باید با علم و فناوری و دانش همراه 

کنند؛ چراکه اثر آن بر صادرات ما در این بخش و توســعه آن 
نمایان خواهد شد.

وی ادامه داد: آنچه صنعتگران از در دلســوزی و درباره موانع 
و مشکلات کشور در این بخش مطرح می کنند باید به خوبی 
شنیده شــود. اســاس کار آن اســت که ما احساسمان رفع 
مشکلات و موانع باشد و در این دولت تصمیم جدی برای حل 

مشکلات و موانع وجود دارد.
رئیس جمهور با بیان اینکه »ما باید به مشکلات و مسائل پیش 
 روی صنعت کشــور توجه کافی داشته باشیم«، یادآور شد: در 
بخش صنعت مهم اســت که شــاهد حضور دانشگاه در کنار 
این بخش باشــیم؛ چراکه تعریف این دو در کنار هم منجر به 
بهره وری بیشــتر و رشد تولید و در نهایت رشد اقتصادی برای 

کشور می شود.
وی تأکیــد کرد: تأمین مالی برای یک صنعتگر امری ضروری 
است؛ او خودش هم ســرمایه دارد، اما صنعتگر باید احساس 
کند دســتش باز اســت و قــدرت مانور دارد تا مــواد اولیه و 
ماشــین آلات را تأمین کند. همچنین مشوق های مالیاتی در 
این زمینه تأثیر دارد. مالیات برای تنظیم گری اســت و اگر در 
بخش صنعت مشکلی برایمان ایجاد شود، باید با همین مالیاتی 

که اخذ می شود مشکلات را حل کرد. کار باید به نحوی پیش 
رود که صنعتگر احســاس پشــتیبانی کند و در عین حال که 
مالیات پرداخت می کند، بداند کــه این امر بر میزان تولید او 
تأثیر نمی گذارد. وی گفت: این امر یعنی به هیچ عنوان فشــار 
یــا تحمیلی بر تولید صنعتگر ایجاد نشــود یا تولید او کاهش 
نیابد و متوقف نشود. رئیس جمهور با بیان اینکه »مسئله انرژی 
در کشــور اهمیت زیادی دارد«، تصریح کرد: ما در کشــور با 
ناترازی هایی مواجهیم. البته بنا نداریم در ســخنانمان جز در 
جایی که تناسب دارد حرفی را بزنیم. ما دولت تشکیل دادیم تا 
مشکلات به ما منتقل شود نه اینکه مشکلات را به بخش های 
دیگر منتقل کنیم. دولت باید آنقدر ظرفیت داشــته باشد که 

مشکلات را خودش در درون خودش حل کند.
وی بــا انتقــاد از تریبون دارانی که مدام از موانع و مشــکلات 
می گویند و دولت را مســئول رفع مشکلات معرفی می کنند، 
خاطرنشان کرد: اگر قرار باشد این مشکلات به صنعتگر، بازاری  
و فعال اقتصادی منتقل شود که نمی شود. برای همین به وزرا 
گفته ام این مسائل را هرچه می خواهید در دولت بحث کنید اما 

در بیرون باید تمام رفتار ما امیدبخش باشد.
وی با بیان اینکه »هر کشــوری مثل کشور ما که در تحریم و 

تهدید است مشکلاتی دارد«، اظهار کرد: اما اگر قرار باشد این 
مشــکلات هرروز به بدنه جامعه منتقل شود نه صلاح است و 
نه مفید. این مشکلات را باید چه کسی حل کند؟ مسئولان و 

دولتمردان باید این کار را انجام دهند.
رئیســی گفت: ما در برق و آب و نظــام پولی ناترازی داریم و 
باید آن را تراز کنیم و این کار شــروع شــده است. در ناترازی 
انرژی باید ســهم و حق صنایع را از مصارف خانگی و روزمره 
جدا کنیــم. این کاری که درباره تولید انرژی به دســت خود 
صنایع آغاز شده است و ۱۰ هزار مگاوات در این زمینه در نظر 
گرفته شــده تا خرج صنعت از مصارف دیگر جدا شود. اما در 
این زمینه نیازمند یک کار میان مدت هستیم و باید مدیریتی 
بین وزارت نیرو و صمت صورت گیرد. ما در مواردی مشکلاتی 
داریم که قابل حل است و از موهبت های زیادی برخورداریم که 
با مدیریت درست انرژی می توان کمبودها را حل کنیم و این 
امر نیازمند تلاش جهادی اســت. وی تصریح کرد: هیچ واحد 
تولیدی به هیچ عنوان نباید متوقف شود یا تولیدش را کم کند 
و از اشتغال بکاهد یا نیمه تعطیل شود؛ بلکه باید مشکلشان را 
حل کنیم. هیچ مشکلی در کشور نیست که راهکار و راه حلی 

در درون کشور نداشته باشد.

رئیس کمیســیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی 
گفت: همسان سازی حقوق بازنشستگان کشوری، لشکری 
و تأمین اجتماعی در کمیسیون برنامه و بودجه به تصویب 
رســید. به گزارش ایرنا، حمیدرضا حاجی بابایی روز شنبه 
در گفت وگویــی اظهار داشــت: با تنفیذ مــواد ۱۲ و ۳۰ 
برنامه ششم توســعه در برنامه هفتم، همسان سازی حقوق 

بازنشستگان کشوری، لشکری و تأمین اجتماعی و پرداخت 
بدهی دولت بــه تأمین اجتماعی در کمیســیون برنامه و 

بودجه و محاسبات مجلس مصوب شد.
»ماده ۱۲ برنامه ششــم توسعه به چگونگی پرداخت بدهی 
دولت به ســازمان تأمین اجتماعی اختصــاص دارد که در 
آن پیش بینی شــده سالانه حداقل ۱۰ درصد بدهی ها باید 
بازپرداخت شــود و همچنین در بند ب این ماده ســازمان 
تأمیــن اجتماعــی موظف شــده حقوق بازنشســتگان و 

مستمری بگیران را متناسب سازی کند.
همچنین ماده ۳۰ برنامه ششــم دولت را مکلف کرده است 
اقدامات لازم را برای برقراری عدالت در نظام پرداخت، رفع 
تعبیض و متناسب سازی دریافت ها و برخورداری از امکانات 
شاغلان، بازنشستگان و مستمری بگیران کشوری و لشکری 

سنوات مختلف انجام دهد.«
حاجی بابایی اضافه کرد: با استهلاک بدهی های دولت ضمن 
ایجاد عدالت در حقوق و مزایای کارکنان تأمین اجتماعی، 

اعم از شاغلان و بازنشســتگان، باید همسان سازی حقوق 
بازنشســتگان نیز اجرایی شــود و این حقی اجتناب ناپذیر 
اســت که وظیفه مجلس و دولت انقلابی اســت که به آن 

رسیدگی کند.
نماینــده مردم همــدان در مجلس بیان داشــت: واقعیت 
آن اســت که در شــرایط کنونی باید توجه بیشــتری به 
بازنشستگان کرد و صرفاً فقط با شعار این مسئله حل شدنی 

نیست.
به گزارش ایرنا، مصوبات کمیسیون های تخصصی مجلس در 
مورد لایحه برنامه هفتم به صورت پیشنهاد در کمیته های 
کمیسیون تلفیق برنامه بررسی و در جریان بررسی به این 
لایحه در کمیسیون تلفیق بررسی می شود؛ این مصوبات در 
صورت تصویب در کمیسیون تلفیق و صحن مجلس شورای 

اسلامی، به لایحه دولت افزوده می شوند.
حاجی بابایی درمورد به بن بســت رسیدن نظام هماهنگ 
پرداخت نیز توضیح داد: دولت باید پیشنهاد خود را در مورد 

نظام هماهنگ عادلانه به صورت لایحه به مجلس ارائه کند.
وی با اشاره به رویکرد عدالت محورانه دولت سیزدهم تأکید 
کرد: برای توســعه عدالت اجتماعی و رفع مشکل کارکنان 
شاغل و بازنشســته برنامه نظام پرداخت از وضعیت کنونی 
به سوی عدالت محوری هدایت خواهد شد، تا بتوانیم شاهد 

عدالت در پرداختی ها باشیم.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس افزود: 
احســاس تبعیض بیش از مشــکلات معیشــتی، کارکنان 
دولت را رنج می دهد. این رویکرد می تواند شــادی، نشاط و 
امیدآفرینی که از تأکیدات مقام معظم رهبری اســت را در 

میان کارکنان دولت و بازنشستگان جاری سازد.
حاجی بابایی یادآور شــد: جایگاه کارکنان دولت در جهش 
تولید و مهار تورم را نمی توان نادیده گرفت، با رضایت شغلی 
کارکنان شــاغل و بازنشســته انگیزه آنها در انجام وظایف 
خود افزایش می یابد و شاهد تحقق اهداف پیش بینی شده 

خواهیم بود.

نایب رئیــس کمیســیون امنیت ملــی مجلس اعتقــاد دارد 
دیپلماسی پارلمانی می تواند به عنوان مکمل سیاست خارجی 
کشــورمان نقش اثرگذاری در تشــکیل مجمــع گفت وگو و 
همکاری با مشارکت همه کشورهای خلیج فارس داشته باشد.
به گزارش شــیرازنوین به نقل از خانه ملت، ابراهیم عزیزی در 
خصوص اهمیت اجرایی کردن ایده تشکیل مجمع گفت وگو و 
همکاری با مشارکت همه کشورهای خلیج فارس، گفت: امروزه 
شاهد فصل نوینی از اجرای سیاست خارجی توسط جمهوری 
اسلامی هستیم و بر این اساس مشاهده می شود که وزیر امور 
خارجه کشورمان دیدارها و رایزنی های متعددی با کشورهای 

همسایه حوزه خلیج فارس داشته است.

نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی اظهار 
کرد: در واقع مقامات کشــورمان در حوزه دیپلماســی تلاش 
کرده اند با رفع موانع و تسهیل امور، زمینه اجرای همکاری های 
مشترک دوجانبه و چندجانبه میان همسایگان جنوبی و ایران 

را رقم بزنند که امری قابل تأمل است.
وی با بیان اینکه کشورهای حوزه خلیج فارس دارای اشتراکات 
مختلف فرهنگی و... هســتند و بخش مهمی از جهان اســلام 
را تشــکیل می دهند، ادامه داد: بر این اساس تشکیل مجمع 
گفت وگو و همکاری با مشــارکت همه این کشــورها می تواند 
به شــکل گیری نظمــی نوین در منطقه و ایجــاد پیمان های 

منطقه ای کمک کند.

ایــن نماینده مردم در مجلس یازدهم ضمــن یادآوری اینکه 
اقتصــاد کشــورهای حوزه خلیــج فارس به دلیــل موقعیت 
جغرافیایی اســتراتژیک به همدیگر گره خورده اســت، افزود: 
بیشــترین میزان انرژی دنیا از خلیج فارس تأمین می شود؛ از 
این رو کشــورهای واقع در این منطقه باید برای جلوگیری از 
هر نوع تنش و اختلاف، با همدیگر روابط نزدیک و منسجمی 

داشته باشند.
نایب رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شــورای اســلامی با اشــاره به اینکه جمهوری اسلامی ایران 
همواره آماده بوده برای ارتقای روابط با همســایگان پیشگام 
باشد، خاطرنشــان کرد: در این راستا دیپلماسی پارلمانی نیز 

می تواند به عنوان مکمل سیاســت خارجی کشــورمان نقش 
اثرگذاری را ایفا کند؛ لذا مجلس یازدهم برای تحقق محورهای 

دیپلماسی عمومی از هیچ تلاشی دریغ نخواهد کرد.

معاون پیشگیری از وقوع جرم دادگســتری فارس با بیان اینکه ترافیک سنگین 
شیراز در سال تحصیلی گذشته چنان بود که به نظر می رسید شهر یا مدیر ندارد 
یا جای مدیر باکفایتی در شــهر خالی اســت، گفت: مدیران متولی از هم اکنون 
برای پیشــگیری از ترافیک ناشــی از تعطیلی مدارس در سال تحصیلی پیش رو 

چاره اندیشی کنند.
به گزارش دریافتی شــیرازنوین، علی فاتحی شنبه در نشست با همیاران مهربان 
ترافیک شــیراز بر اهمیت موضوع ترافیک و تأثیر آن بر جسم و روان مردم تأکید 
کرد و افزود: موضوع ترافیک شــهری مقوله ای بسیار حائز اهمیت است که تأثیر 
مستقیمی بر جسم و روان مردم می گذارد؛ تا آنجا که می تواند به عنوان یک مسئله 

امنیتی نیز لحاظ شود.
فاتحــی ادامه داد: یکی از مؤلفه های امنیت روانی جامعه، روان بودن حمل و نقل 

ترافیک به خصوص در سطح شهر و کلان شهرهایی چون شیراز است.
وی به ترافیک ســنگین شهری در سال تحصیلی گذشته در برخی از خیابان های 
شیراز اشــاره کرد و یادآور شد: ترافیک سنگین در سال تحصیلی گذشته چنان 
بود که به نظر می رسید شهر یا مدیر ندارد یا مدیر باکفایتی در شهر نیست؛ چون 
مدیریت شــهری و استانی نتوانسته بود قبل از شروع سال تحصیلی برای ایاب و 
ذهاب دانش آموزان برنامه ریزی مناســبی انجام دهــد و این موضوع ترافیک های 
ســنگینی ایجاد کرد و موجب شد تا بســیاری از شهروندان ساعت ها در ترافیک 

بمانند.

وی ابراز امیدواری کرد که مدیران متولی هم اکنون برای پیشــگیری از ترافیک 
ناشی از تعطیلی مدارس در سال تحصیلی پیش رو چاره اندیشی کنند.

معاون قضایی و اجتماعی و پیشگیری از جرم دادگستری فاری بیان کرد: بسیاری 
از مواقع دولت به معنای عام کلمه فارغ از هر جناح و وابســتگی یا نمی خواهد یا 
نمی تواند برخی از امور را به درستی انجام دهد و اینجاست که مردم باید خود ورود 

کنند و برخی از امور را در دست بگیرند.
وی افزود: باید به سمت و سوی مردم گام برداریم؛ اداره مشارکت های مردمی که 
در ذیل اداره معاونت پیشگیری از جرم دادگستری قرار دارد، موظف است خود به 
سراغ مردم برود و از آنها بخواهد تا به مجموعه اداری کمک و یاری رسانند؛ چون 

ایمان داریم هرجا مردم حضور دارند، کارها بهتر انجام شده است.
فاتحی تأکید کرد: خدمت به مردم و مشارکت دادن مردم در امور جامعه نیازمند 
فرهنگ ســازی است. معاون قضایی و اجتماعی دادگستری فارس گفت: نهادهای 
مردمی بر اساس اختیارات قانونی خود می توانند کم کاری مدیران را گزارش دهند 

و در جهت رفع مشکلات مردم حرکت نمایند.
فاتحی از مجمع خیرین شهرســاز و فرهنگ ساز خواست تا با ارائه دستاوردهایی 
که از حضور همیاران مهربان ترافیک در شهر شیراز حاصل شده و با ورود میدانی 
معاونت پیشــگیری از آســیب های اجتماعی دادگســتری علاوه بر پشتیبانی از 
همیاران در جهت رفع نواقص احتمالی و استفاده بهتر از این ظرفیت گام مؤثری 

برداشته شود.

وی با اشــاره به انتخاب دســتگاه قضایی فارس به عنوان دستگاه برتر کشور، بر 
ظرفیت اســتان فارس و شهر شیراز تأکید کرد و گفت: می توان با اصلاح برخی از 
رفتارها در بین مدیران، به جای این که زمان زیادی از جلســات را صرف تملق و 
تشکر از خدمات انجام شده مدیرانی کنیم که وظیفه خود را انجام داده اند، به بیان 

ضعف آن مدیر یا سازمان بپردازیم.
وی افزود: امروز ســازمان ها و مدیران ما نیاز به تعریف و تمجید ندارند و بیشــتر 

نیازمند تعمیر هستند و باید ایراد و نقص های موجود را بررسی و رفع کرد.
مدیرعامل مجمع خیرین شهرســاز و فرهنگ ساز شــیراز نیز گفت: پلیس راهور 
در تمــام طول خدمت همیاران مهربان ترافیک همراه و همگام با مجمع خیرین 

شهرساز و فرهنگ ساز بوده است.
ســید عبدالرضا دستغیب افزود: مجمع از ۹ ســال پیش تاکنون، فعالیت خود را 
در ۲ مقوله ساخت وساز شــهری و فرهنگی آغاز کرده و به رغم تقدم شهرسازی 
بر فرهنگ ســازی در نام مجمع، این مجمع، فرهنگ سازی را بر شهرسازی مقدم 

شمرده است.
وی تأکید کرد: با مردم کار کردن، معجزه اســت و اگر مسئولان به دنبال گذر از 

معضلات فرهنگی و اجتماعی هستند، باید در عمل به مردم رجوع کنند.

رئیس جمهور در مراسم روز ملی صنعت و معدن:

نظام پولی ناترازی دارد
رئیسی: ما در برق و آب و نظام پولی ناترازی داریم و باید آن را تراز کنیم

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی:

همسان سازی حقوق بازنشستگان تصویب شد 

نماینده شیراز و زرقان: تلاش مقامات کشورمان در حوزه دیپلماسی ستودنی است

سیاست را گفت وگومحور کنیم 
عزیزی: دیپلماسی پارلمانی می تواند تسهیلگر تشکیل مجمع گفت وگو و همکاری میان کشورهای خلیج فارس باشد

معاون دادگستری فارس: ترافیک سنگین در سال تحصیلی گذشته چنان بود که به نظر می رسید مدیریت نشده بود

کنترل ترافیک مهر 
فاتحی:  قبل از شروع سال تحصیلی برای ایاب وذهاب دانش آموزان برنامه ریزی مناسبی انجام شود 

ستاد کل نیروهای مسلح خبر داد:

موافقت رهبر معظم انقلاب با 
بخشش اضافه خدمت سربازان

فرماندهی معظم کل قوا با بخشــش اضافه خدمت ســنواتی کارکنان وظیفه و 
مشــمولان غایب، موافقت کردند. به گزارش خبرنگار دفاعــی ایرنا، برابر اعلام 
معاونت نیروی انسانی ستاد کل نیروهای مسلح اضافه خدمت سنواتی کارکنان 
وظیفه و مشمولان غایب، مورد بخشش فرماندهی معظم کل قوا )مدظله العالی( 

قرار گرفت.
ستاد کل نیروهای مسلح افزود: به استناد مصوبه فرماندهی معظم کل قوا)مدظله 
العالی( و به میمنت عید ســعید غدیر خم، اضافه خدمت ســنواتی ۳ و ۶ ماهه 
کارکنان وظیفه دارای غیبت سنواتی و همچنین مشمولان وظیفه غایبی که تا 
تاریخ ۱۴۰۲/7/۱ خود را جهت انجام خدمت دوره ضرورت، معرفی کنند، مورد 

بخشش معظم له قرار گرفت.
ســتاد کل نیروهای مسلح اضافه کرد: بر این اساس همه کارکنان وظیفه دارای 
غیبت ســنواتی برای تعیین تکلیف وضعیت خدمتی و بهره مندی از بخشــش 
مذکور به کارگزینی یگان مربوطه مراجعه کنند و مشمولان وظیفه غایب خدمت 
دوره ضــرورت )موضوع بند ۱ ماده ۵۸ قانون خدمت وظیفه عمومی( چنانچه با 
بهره منــدی از فرصت پیش آمده، حداکثر تــا تاریخ ۱۴۰۲/7/۱ خود را به دفاتر 
خدمات الکترونیک انتظامی پلیس +۱۰ معرفی و برای اعزام به خدمت سربازی 

اقدام کنند، از مقررات بخشش اضافه خدمت سنواتی بهره مند خواهند شد.
این اطلاعیه تأکید کرد: چنانچه هر یک از مشمولان وظیفه غایبی که در مهلت 
تعیین شده برای تعیین وضعیت خدمتی اقدامی ننمایند یا در تاریخی که برای 
اعزام آنها تعیین شــده در خدمت حاضر نشوند کماکان به موجب ماده مذکور 
با اضافه خدمت ســنواتی به خدمت اعزام خواهند شد. در ضمن این بخشودگی 
موجب حذف آثار اضافه خدمت نشــده و مجوزی برای استفاده از معافیت های 

کفالت یا تحصیلی برای دارندگان غیبت سنواتی نخواهد بود.

لایحه برنامه هفتم توسعه نیمه مرداد 
به صحن مجلس می آید

عضو هیئت رئیســه مجلس شورای اســلامی اعلام کرد: بر اساس برنامه ریزی 
صورت گرفته بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه از ۱۵ مرداد ماه در صحن علنی 

مجلس آغاز می شود.
مجتبی یوسفی در گفت وگو با ایرنا، درباره روند بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه 
در کمیسیون های تخصصی و کمیسیون تلفیق گفت: از این هفته پیشنهادهای 
کمیســیون های تخصصی مجلس در کمیته های کمیسیون تلفیق برنامه مورد 
بررســی قرار می گیرد و این کمیته ها تا پایان ایــن هفته فرصت دارند گزارش 

بررسی های خود را به کمیسیون تلفیق ارائه کنند.
عضو کمیســیون تلفیق لایحه برنامه هفتم با بیان اینکه پیشنهادهای ارائه شده 
و نیز لایحه دولت بر اســاس سیاســت های کلی برنامه هفتم مورد بررسی قرار 
می گیرد، گفت: موفقیت در اجرای برنامه ششم توسعه به گفته کارشناسان کمتر 
از ۳۰ درصد بوده است که نشان می دهد مواردی که در احکام برنامه های گذشته 

گنجانده شده بود، بیش از آنکه برنامه باشد، آرزو بوده است.
نماینده مردم اهواز در مجلس با اشاره به ابلاغ سیاست های کلی نظام در برنامه 
هفتم آن را ریل گذاری برنامه هفتم برای پنج ســال آینده کشور توصیف کرد و 
اظهار داشت: یکی از نقاط قوت برنامه هفتم بررسی سالیانه عملکرد آن است که 
با ابتکار رئیس سازمان برنامه و بودجه در لایحه دیده شده است. وی توضیح داد: 
اگر بناســت در برنامه هفتم رشد اقتصادی کشور ۸ درصد باشد، باید عملکردها 
به صورت سالیانه بررسی شود. عضو کمیسیون تلفیق برنامه هفتم در مورد روند 
بررســی کلیات لایحه برنامه گفت: در هفته آینده )۱7 تا۲۳ تیر( بررسی کلیات 
در کمیسیون تلفیق آغاز می شــود و پس از تصویب کلیات تلاش می کنیم که 
جزئیات این لایحه زودتر به سرانجام برسد تا مبنای عمل دولت در تدوین بودجه 
سال آینده کل کشور باشد. عضو هیئت رئیسه مجلس اضافه کرد: بنا بر تصمیم 
هیئت رئیسه مجلس مقرر شــد بررسی کلیات لایحه برنامه هفتم در نخستین 
جلســه علنی مجلس پس از دهه اول روز جلسه بعد از عزاداری دهه اول محرم 

یعنی ۱۵ مرداد ماه در صحن علنی بررسی شود.

فرماندار ویژه شهرستان فسا:

فسا در چالش آب 
صفرپور: تعداد ۱۰ اکیپ فنی به صورت جهادی

 پای کار آمدند تا این مشکل را رفع کنند

فرماندار ویژه شهرستان فسا گفت: در پی قطعی های اخیر آب در مناطق مختلف 
این شهرســتان، تعداد ۱۰ اکیپ فنی به صورت جهــادی پای کار آمدند تا این 
مشــکل را رفع کنند. به گزارش ایرنا، محمدصادق صفرپور در حاشیه بازدید از 
از روند اجرایی عملیات پروژه انتقال آب از چاه های شــیدانک در شهرستان فسا 
اظهار کرد: این طرح به منظور جبران بخشی از کمبود آب شرب شهرستان فسا 
ناشی از کاهش ذخیره و خشک شدن سد رودبال و توقف آب تحویلی به فسا از 
سد مذکور اجرا می شود. وی ادامه داد: این عملیات به صورت اضطراری، جهادی 
و شــبانه روزی با فعالیت ۱۰ اکیپ جوشکار از شهرستان و مرکز استان و استان 
اصفهان و ۶ دســتگاه بیل مکانیکی از چهار روز گذشته شروع شده و به سرعت 

در حال انجام است و پیش بینی می شود تا سه روز آینده به بهره برداری برسد.
حجت اله فیروزی نماینده مردم  شهرســتان فسا در مجلس شورای اسلامی نیز 
در این باره گفت: این طرح شــامل حفر، تجهیز و اجــرای خط لوله انتقال آب 
چاه هــای مذکور )۲حلقه با دبی حدود ۵۵ لیتــر برثانیه( به طول ۶ کیلومتر با 
لوله ۳۱۵پلی اتیلن اســت. به گفته وی، اعتبار تخصیص یافته جهت اجرای این 
پروژه افزون بر ۱۵ میلیارد تومان اســت. مدتی است که قطعی های اخیر آب در 
مناطق مختلف شهرستان فسا باعث نارضایتی برخی از شهروندان و گلایه آنان 

از مسئولان شده است.


